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Hvidovre Lærerforening 
Danmarks Lærerforening kreds 
14 Gungevej 8 A 1., 2650 
Hvidovre Tlf. 36777014 email: 
014@dlf.org www.dlfkreds14.dk 

 

 

14. december 2023 

Til Kredsstyrelsen 
 

Referat af kredsstyrelsesmøde 6. december 2023 kl. 10.30 – 14.45 på kredskontoret, Gungevej 

8a, 1., 2650 Hvidovre. 

 

Deltagere: MBL, MK, RB, LP, FB, PJ, BT, KB, CN 

Afbud: GG, EJ. 

 

Mødeleder: RB 

 

 

TR-timen (60 min.) 

 

1. Løntjekskemaer (RB) 
 Blev gennemgået. 

 

2. Konkret udfordring til sparring 

 Udfordringer blev drøftet. 

 

3. Arbejdstid 

 Afklarende fortolkninger, spørgsmål m.m. 

 Intet.  

 

4. Gensidig orientering 

 Gennemført. 

 

5. Meddelelser 

 - Formand: Intet. 

 - Næstformand: Intet. 

 - Kasserer: Intet. 

 - Konsulent/Sagsbehandlere: Intet. 

 - Diverse udvalg: Intet. 

 - Center-MED: Intet. 

 - Hoved-MED: Intet. 

 - Skolekontaktrådet: Intet. 

 - Andre: Intet. 

 

6. Godkendelse af KS-referat fra d. 15/11-23 

 Godkendt. 
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7. Fastlæggelse af dagsorden 

 Fastlagt med enkelte ændringer i rækkefølgen af punkterne. 

 

8. Generalforsamling torsdag d. 14. marts 2024 (20 min.)
 Hvidovre Lærerforening afholder generalforsamling d. 14/3-24 kl. 16.30. Kredsstyrelsen 

 drøfter tidsplanen. 

 a) Kredsstyrelsen reviderer og beslutter tidsplan. 

  Indtil videre kører vi med en lettere revideret version af den foreslåede tidsplan.

  

 b) Kredsstyrelsen drøfter indhold og form for generalforsamlingen, herunder  

  forplejning, evt. underholdning og banko. 

  Vi vil gerne gentage formen fra sidste år, som der var fine tilbagemeldinger på. 

  Altså med banko og et punkt med oplæg til debat. Forplejningen var også fin, så 

  samme leverandør kan få genvalg. 

 

 c) Kredsstyrelsen drøfter form og indhold for Formandens skriftlige beretning. 

  Vi prøver igen at effektivisere den skriftlige beretning (særligt i længde). 

 

 d) Kredsstyrelsen drøfter form og indhold for den mundtlig beretning. 

  Som tidligere år supplerer udvalgene formandens beretning, ligesom vi lægger op 

  til debat. 

 

Bilag: Forslag til tidsplan for generalforsamlingen. 

 

9. OK-24 (10 min.)

 Kort orientering om status på OK-24. 

  

 Formanden og næstformanden gav en orientering om både den netop indgåede 

 trepartsaftale og en kort status på OK-24. 

 

10. HV-temadag om arbejdsmiljødagen d. 24. januar 2024 (10 min.)
 Orientering om programmet samt status på tilmeldinger. HUSK tilmeldingsfrist d. 15/12-

 23. 

  

 Husk at hive fat i AMR og skoleleder for at høre, om de har fået invitationen og vil 

 med. 

 

11. Evaluering af hovedstyrelsesvalg (15 min.) 

 a) Drøftelse af resultat. 

  Anders Liltorp blev desværre (lige præcis) ikke valgt. 

 b) Hvad har der været forsøgt for at sikre en høj stemmeprocent? Og skal vi gøre 

  noget anderledes næste gang? 

  Der har været knoklet hårdt for at sikre en høj stemmeprocent, og vi endte på over 

  60% for kredsen, så der kunne nok ikke have været gjort meget mere under de 



3 

 

  givne forudsætninger. 

 c) Har vi forslag og input til den kommende Hovedstyrelse i forhold til, hvordan man 

  gør valget mere medlemsnært? 

   

  Der er behov for bedre kendskab til kandidaterne – og meget gerne mere  

  differentieret på det indholdsmæssige, hvor mange af kandidaternes valgoplæg 

  kommer til at ligne hinanden. 

  Måske en slags kandidattest som til folketingsvalget, hvor alle kandidater havde 

  svaret på de samme spørgsmål, kunne være en mulighed. 

 

12. Arbejdstidsregistrering (15 min.)

 Hvordan ser data for årets arbejdstidsregistrering ud? Er der særlige 

 opmærksomhedspunkter, vi skal arbejde videre med? 

 

 Punktet udsættes til næste møde.  

 

13. Forebyggelse af digitale krænkelser (30 min.) 

 Hvordan arbejdes der med det på de enkelte skoler? Skal vi evt. arbejde for en fælles 

 kommunal politik, eller skal der lokalt laves retningslinjer i MED om dette? 

 

 Punktet udsættes til næste møde. 

 

14. Kredsstyrelsesinternat d. 9. – 10. januar 2024 (10 min.)

 Status på planlægningen og det foreløbige program. 

 

 a) Vi har tilsagn fra Manja Spork, som er pressechef i DLF. Kredsstyrelsen drøfter, 

  hvilke emner vi vil have Manjas input til ifht. kommunikationsstrategi. 

  

  Kommunikationen over for både kommende, nye og gamle medlemmer. Hvorfor er 

  vi her, hvad kan vi gøre for dem – og hvordan kan vi få udbredt kendskabet til os 

  og de ting, vi kan hjælpe med? Kan vi blive bedre til at dele de gode historier om 

  medlemmer, der har fået hjælp på kredskontoret og være godt tilfreds med det? 

 

15. Møde om den kommunale redegørelse (15 min.)

 Mødet afholdes d. 14/12-23. Er der noget fra årets arbejdstidsregistrering, vi skal 

 have med til mødet (og i den kommunale redegørelse)? Øvrige forslag til indholdet i 

 den kommunale redegørelse? 

  

 Ikke noget nyt siden seneste møde. Et mindre arbejdstidsudvalg kigger på 

 arbejdstidsregistreringen i forhold til mødet d. 14/12-23. 

 

 

16. Udkast til retningslinjer for håndtering af forældreklager mv. (30 min.) 

 DLF´s sekretariat har på baggrund af erfaringer fra konkrete medlemssager i 

 kredsudsendelse nr. 060/2023 beskrevet forslag til retningslinjer for hhv. indkaldelse 
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 til tjenstlig samtale, håndtering af forældreklager, håndtering af sager vedr. mistanke 

 om vold eller seksuelle overgreb begået af en medarbejder samt 

 kommunikationspolitik (sidstnævnte også som princip i skolebestyrelsen). 

 

 a) Vi gennemgår de forskellige forslag til retningslinjer. 

  Retningslinjer kan særligt give mening på de områder, hvor der ikke er en klar 

  lovgivning, der sætter rammen for proceduren, eller hvor der er behov for at 

  understøtte processen for at sikre en ensartet og retfærdig behandling fra sag til 

  sag. 

 

 b) Drøftelse af, hvordan der evt. kan arbejdes med disse ude på skolerne. 

  Vi arbejder i første omgang videre med retningslinjerne på et fælles udvalgsmøde 

  d. 31. januar, hvor vi også tager stilling til, hvordan der kan arbejdes videre med 

  det. Hvis nogle af skolerne allerede har retningslinjer på disse områder, tager vi 

  dem med til det fælles udvalgsmøde. 

 

 Bilag: KS-udsendelse nr. 060/2023. 

 

17. Punkter til næste møde (/kommende møder) 

 - Sammen om Skolen i Hvidovre 

 - Orienteringspapir om, hvem der kan undervise i folkeskolen (NG) 

 - Bisiddersamtaler (videndeling fra kursus) 

 - Vedtægtsændringer (NG) 

 - Arbejdstidsregistrering 

 - Forebyggelse af digitale krænkelser 

 - Den kommunale redegørelse og skoleplaner. 

 

18. Eventuelt 

 Intet.   

 

 

Referent: PJ 

 

 


